
Referat fra ordinær generalforsamling i grundejerforeningen Søparken 
Tirsdag d. 25. september 2012 
 
Ad 1. Valg af dirigent 
 

Frans Bak blev valgt som dirigent. 
 
Ad 2. Formandens beretning 
 

Formandens beretning godkendt uden spørgsmål. 
 
Se hele beretningen på www.soeparkenroedding.dk 

 
Ad 3. Forelæggelse af det reviderede regnskab/budget til godkendelse 
 

Regnskabet godkendt uden spørgsmål. 
 
Nyt budget udarbejdes efter kontigentfastsættelse under punkt 6. 

 
Ad 4. Valg af bestyrelse og suppleanter 
 

Peter på valg Genopstillede og blev valgt 
Herluf på valg Genopstillede og blev valgt 
Lasse på valg Genopstillede og blev valgt 
 
Finn Pedersen blev valgt som suppleant. 
 

Ad 5. Valg af revisorer og suppleanter 
 

Frans Bak og Finn Pedersen valgt som revisorer. 
 

 
Ad. 6 Fastsættelse af kontingent og bidrag for det følgende regnskabsår 
 

Bestyrelsen indstiller at kontingentet til grundejerforeningen nedsættes til 750 
kr. pr. husstand pr. år. Forslag blev godkendt. 
 
Der oprettes vejfond hvor de private udstykninger – udstykning 2+3 med 
indbetaling af 250 kr. pr. hustand pr. år.  
(Dette indbefatter følgende veje: Vandstjernevej, Brudelysvej, Dunhammervej, 
Kærmysevej, Gøgeurtvej og Pileurtvej) 
Forslag blev godkendt.   

 
 

Ad. 7 Indkommende forslag 
 
Forslag fra formanden:  



Der opfordres endnu engang til at alle så vidt muligt bakker op omkring 
ukrudtsaftenerne. Det er med fælles fodslag at vi hjælpes med at vedligeholde 
de grønne områder. Dette er med til at holde kontingentet nede på det lave 
niveau.  
Derfor opfordres der til at hvis man ikke kan, eller ikke vil, deltage i de fælles 
ukrudtsaftener min. 2 gange ud af 6 gange i løbet af året, vil man blive 
opkrævet 250 kr. pr. hustand pr. år. På denne måde kompenserer man for 
husstandens manglende deltagelse. 
Der var generelt bred opbakning omkring dette forslag og det er sendt til 
videre bearbejdning i bestyrelsen.  
 

Ad. 8 Evt. 
 
 Vandproblemer ved især Vandstjernevej løses af Viborg Kommune i 2012 
 
  
 
 
Igen i år var der lav tilslutning til generalforsamlingen. Det skuffer bestyrelsen at ikke flere 
bakker op omkring de fælles initiativer i vores grundejerforening.  
Bestyrelsen står under alle omstændigheder klar til at modtage et hvilken som helst forslag 
til indragelse af så mange grundejere som muligt. 


